
Zápis ze schůze výboru SRPDŠ Základní školy Budišov 

Datum: 11. 12. 2014 

Místo konání: ZŠ Budišov 

Zúčastnění: Mgr. Milan Procházka - ředitel, Mgr. Veronika Ležáková - předsedkyně, Ing. Ludmila 

Požárová, Ivana Matoušková, Monika Vaničková, Jitka Coufalová, Marcela Toufarová, Bc. Michaela 

Večeřová, Ladislav Eichler  

 

Program jednání: 

1. Zahájení – Výbor zahájila předsedkyně SRPDŠ Mgr. Veronika Ležáková 

2. Hlavní body schůzky: 

 Před čtyřmi týdny proběhla na škole průběžná kontrola České školní inspekce 

(ČŠI). Závěrečné hodnocení chodu školy bylo kladné, vzdělávání je na dobré 

úrovni 

 Volba členů do Školské rady za rodiče. Zvoleni: Ing Požárová, Toufarová 

(jednohlasně). 

 Hlasování o příspěvku ze SRPDŠ pro žáky 9. tříd na oblečení k předtančení na 

plesech ve výši 200,- Kč na žáka. Odsouhlaseno jednohlasně. 

3. Diskuse: 

a) Připomínky ze tříd: 

- Florbalový kroužek 

- Velká nemocnost ve 3. třídě 

- Zhoršení chování v 9. třídě 

- Přijímací zkoušky na střední školy a učiliště  

- Mgr. Jiří Hort odchází 1. 2. 2015 – ukončen pracovní poměr 

b) Volná diskuse: 

- Zabezpečený vstup do školy je bez závad – momentálně prověřeno i ČŠI 

- Zateplení budovy základní školy 

- Chybí zvonek do druhé družiny 

- Požadavek na bezhotovostní platbu obědů 

4. Závěr 

 

 

V Budišově 11. 12. 2014                                                      Zapsala: Bc. Michaela Večeřová 


